
 

 

Αθήνα,  30 Νοεμβρίου 2021 

Ερώτηση 

Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 

Θέμα: Επαφίεται στους εθελοντές ο καθαρισμός της Λίμνης Κερκίνης; 

Η τεχνητή λίμνη Κερκίνης είναι ένας από τους σπουδαιότερους υγροτόπους 

διεθνούς σημασίας της Ελλάδας, χαρακτηρίζεται ως μια από τις σημαντικότερες 

περιοχές για τα πουλιά και χαρακτηρίζεται ως περιοχή ειδικής προστασίας. Η 

χλωρίδα και η πανίδα της περιοχής, η μεγάλη συγκέντρωση διαφορετικών 

ειδών καθώς και η μοναδική ομορφιά της περιοχής, έχουν καταστήσει την 

περιοχή ως ένα από τα σημαντικότερα σημεία ενδιαφέροντος της ΠΕ Σερρών, 

προσελκύουν επισκέπτες όλο το χρόνο και συντελούν στην οικονομική 

ανάπτυξη τόσο των χωριών γύρω από την Κερκίνη όσο και συνολικά του 

Νομού.  

Στα τέλη Οκτωβρίου, ομάδες εθελοντών ανέλαβαν μια πρωτοβουλία 

καθαρισμού στις όχθες της Λίμνης Κερκίνης. Κατά την εθελοντική αυτή δράση 

σύμφωνα με σχετικά δημοσιεύματα, συλλέχθηκαν 16.000 λίτρα απορριμμάτων.  

 

Λαμβάνοντας υπόψη ότι οι εθελοντές χωρίς να διαθέτουν εξοπλισμό ή άλλα 

μέσα για αυτό τον καθαρισμό, αντιλαμβανόμαστε ότι ο καθαρισμός της Λίμνης 

Κερκίνης συνολικά και όχι μόνο παρόχθια, είναι τουλάχιστον προβληματικός. 

Μεγάλο, τέλος, είναι το πρόβλημα, σύμφωνα με ανθρώπους που 

δραστηριοποιούνται στην περιοχή, από τα απορρίμματα που προέρχονται 

μέσω του Στρυμόνα από τη Βουλγαρία ρυπαίνοντας τη Λίμνη.  
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ΕΠΕΙΔΗ η Λίμνη Κερκίνη είναι από τους σημαντικότερους υγροτόπους της 

χώρας και ένα από τα σημαντικότερα σημεία, περιβαλλοντικά και οικονομικά 

για την περιοχή των Σερρών 

ΕΠΕΙΔΗ ο εθελοντικός καθαρισμός που πραγματοποιήθηκε στις όχθες της 

Λίμνης και ο όγκος απορριμμάτων που συλλέχθηκε αναδεικνύουν ότι 

υπάρχουν προβλήματα σε ότι αφορά τον καθαρισμό της Λίμνης  

ΕΠΕΙΔΗ ο μεγάλος όγκος απορριμμάτων στις όχθες της Λίμνης προϊδεάζει για 

μεγάλη συγκέντρωση απορριμμάτων και μέσα στη Λίμνη Κερκίνης 

ΕΠΕΙΔΗ ενδεχόμενη περιβαλλοντική υποβάθμιση της Λίμνης Κερκίνης θα 

πλήξει συνολικά την οικονομική δραστηριότητα της περιοχής 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Σε ποιες ενέργειες θα προβεί προκειμένου να πραγματοποιηθεί 

σχολαστικός επαγγελματικός καθαρισμός τόσο παρόχθια όσο και 

εντός της Λίμνης Κερκίνης; 

2. Πώς θα διασφαλίσει ότι η Λίμνη και οι όχθες της θα καθαρίζονται 

συστηματικά και δεν θα αποτελούν σημείο συγκέντρωσης 

απορριμμάτων; 

3. Σε ποιες ενέργειες θα προβεί προκειμένου να περιοριστούν τα 

απορρίμματα που καταλήγουν από τη Βουλγαρία στη Λίμνη 

Κερκίνη; 

   

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

 

Αθανασίου Νάσος 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Γιαννούλης Χρήστος 

Γκιόλας Γιάννης 

Καφαντάρη Χαρά 

Μάλαμα Κυριακή 

Μπουρνούς Γιάννης 

Μωραΐτης Θάνος 



Ραγκούσης Γιάννης 

Σκουρολιάκος Πάνος 

Σκούφα Μπέττυ 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φίλης Νίκος 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γιώργος 

 




